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Protokół Nr LXII/10 
z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej 28 października 2010 r. 
 
Obrady Rady trwały od godz. 14.00 do 19.10. 
Nieobecni radni: Andrzej Kopeć i Jerzy Majchrzak. 
 
Ad. 1. 
Obrady Rady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz 
Chudomięt. Po przywitaniu zaproszonych gości i radnych stwierdził, że  zgodnie z 
listą obecności, na sali znajduje się 14 radnych, co stanowi kworum niezbędne do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  
 
Do przesłanego radnym porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian. 
Porządek obrad sesji Nr LXII/10 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.  
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone 

interpelacje i zapytania. 
6. Przyjęcie raportu o stanie miasta.  
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części 
dotyczącej obszaru położonego w granicy gminy Bierawa przy ul. Braci 
Wolnych  

2. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Kędzierzyn-Koźle w części dotyczącej obszaru ograniczonego ulicami Jana 
Kochanowskiego, Ignacego Łukasiewicza i Piastowską 

3. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części 
dotyczącej obszaru przy ul. Głubczyckiej. 

4. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla działek nr 
39/6, 39/7 oraz części działek nr 1150, 1155 przy ul. Naftowej 

5. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy  Kędzierzyn-Koźle w rejonie ul. 
Królowej Jadwigi i Kanału Gliwickiego 

6. wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego 
Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Spółki z o.o., 
wniesienia wkładu na pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w 
zamian za wniesiony wkład 

7. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
prawa własności nieruchomości niezabudowanej składającej się z działki nr 
379/10 o powierzchni 0,1864 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w rejonie 
ul. Nowowiejskiej w obrębie Lenartowice 
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8. wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa 

własności nieruchomości niezabudowanej składającej się z działki nr 96 o 
powierzchni 0,2603 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 
Blachownia przy ul. Przyjaźni 

9. nadania nazwy ulicy na osiedlu Cisowa  (proponowana nazwa ul. Okrężna) 
10. nadania nazwy ulicy na osiedlu Lenartowice (proponowana nazwa 

ul. Leona Wyczółkowskiego) 
11. nadania nazwy ulicy na osiedlu Kłodnica (proponowana nazwa 

ul.  Dożynkowa) 
12. upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do lokowania wolnych 

środków budżetowych 
13. zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty 

targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty 
targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich 
wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień z opłaty targowej na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle 

14. zmian w budżecie miasta na rok 2010 
15. trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

8. Podjęcie uchwał w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”: 
9.  Stanowisko Rady Miasta do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną  
10. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 
Radni nie wnieśli uwag do protokółu  Nr LXI/10 z sesji odbytej 30 września 2010 r.  
W związku z tym Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt  poinformował o 
przyjęciu   protokółu. 
 
Ad.  3.  
Informację o pracach komisji problemowych Rady Miasta, Przewodniczącego oraz 
bieżącej korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Przewodniczący Rady 
Miasta Grzegorz Chudomięt. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawił Prezydent Miasta Wiesław Fąfara. 

(pisemna informacja stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 5. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje 
i zapytania. 
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Ryszard Masalski ponowił pytanie przedstawione na poprzedniej sesji dot. informacji 
na temat kwoty wydatkowanej na budowę nowej i modernizację starej sieci 
kanalizacyjnej w ciągu ostatnich 10 lat. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś wyjaśniła, że wszystkie środki wydatkowane 
z budżetu miasta na budowę kanalizacji zostały przeznaczone na nową sieć 
kanalizacyjną. Zadeklarowała również udzielenie pisemnej szczegółowej odpowiedzi. 
 
Ryszard Pacułt na wstępie poinformował, że nie jest usatysfakcjonowany z 
odpowiedzi na pytanie złożone na sesji 1 września br. w sprawie planowanego terminu 
podniesienia poziomu chodnika przy ul. B. Chrobrego w związku z wybudowaniem 
studzienek kanalizacji burzowej. Zwrócił uwagę, że otrzymał odpowiedź z MWiK 
chociaż adresatem była inna jednostka. 
W dalszej części poprosił o informację na temat : 
1) wycięcia wierzby przy ul. Konopnickiej – czy na wycięcie wierzby zostało wydane 
stosowne zezwolenie   
2) planowanego terminu wykonania wyrównania  zjazdu z parku od ulicy Filtrowej do 
ul. Zamkowej  
3) terminu zniwelowania  ziemi zwiezionej w trakcie remontu ulicy Zamkowej. 
Na zakończenie zaproponował aby przyszłoroczne obchody Święta Niepodległości 
uczcić pod pomnikiem Kadetów, który jest przy Szkole Podstawowej Nr 12. 
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara udzielając odpowiedzi: 
- uzasadnił skierowanie pytania do Spółki MWiK 
- poinformował o planach ujęcia w prowizorium budżetu miasta na rok 2011 zadania 
dot. wykonania zjazdu w okolicy Filtrowej. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała, że wierzba przy ulicy 
Konopnickiej została wycięta po uzyskaniu stosownego zezwolenia. 
 
Rafał Olejnik  przedstawił wniosek z Komisji ZSSiR aby niewykorzystane środki 
zaplanowane na budowę modułowych mieszkań socjalnych przeznaczyć na remont 
pustostanów. 
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara przypomniał, że środki na remont pustostanów były 
ujęte w budżecie miasta jednak uchwałą Rady zostały zdjęte. 
 
Kolejny temat poruszony przez Rafała Olejnika dotyczył zadania ujętego w programie 
ochrony zdrowia na rok 2010 pn. Profilaktyka chorób gruczołu krokowego – prostata 
(badanie PSA) – jako urolog i Przewodniczący Komisji ZSSiR - podzielił się  swoimi 
wątpliwościami dot. realizacji ww. zadania.   
 
Prezydent Miasta Wiesław Fąfara wyraził żal, że uwagi nie zostały przedstawione na 
etapie formułowania warunków konkursu. Wyraził nadzieję, że warunki 
przyszłorocznego konkurs zostaną tak doprecyzowane, że realizacja zadania nie będzie 
budziła medycznych zastrzeżeń. 
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Iwona Szweda, Kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia przedstawiła opinię konsultanta wojewódzkiego w dziedzinie urologii, który 
nie wnosi zastrzeżeń do prowadzonych przez gminę badań gruczołu krokowego – 
prostata (badanie PSA).  
 
Grzegorz Mankiewicz  nawiązując do tematów poruszonych na poprzedniej sesji 
poprosił o informację w sprawie : 
-  wystąpienia do Powiatowego Zarządu Dróg  z wnioskiem o oznakowanie przejścia 
dla pieszych na nawierzchni remontowanej ulicy Mostowej, 
- możliwości  wprowadzenia zmian do planu zagospodarowania terenu przyleśnego  w 
rejonie ulicy Partyzantów. 
Na zakończenie przypomniał, że Prezydent Miasta planował remont pustostanów 
jednak Rada nie zaakceptowała ww. zadania. 
 
Z-ca Prezydenta Miasta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała o podjętych 
działaniach  dot. oznakowania przejścia dla pieszych i rowerzystów na nawierzchni ul. 
Mostowej oraz o prowadzonych pracach związanych z wykonaniem uproszczonego 
operatu urządzenia lasu w obszarze al. Partyzantów.  
 
Halina Mińczuk poprosiła o informację na temat planowanego terminu remontu ul. 
Arki Bożka oraz możliwości uzupełnienia masą bitumiczną ubytków  na nawierzchni 
jezdni przylegającej do ul. Piotra Skargi.. 
 
Z-ca Prezydenta Miasta Brygida Kolenda-Łabuś poinformowała, że ul. Arki Bożka 
jest ujęta w harmonogramie remontów na 2010 r. 
 
Grzegorz Chudomięt ponownie przedstawił uwagi dot. remontu ulicy Akacjowej  (dla 
zobrazowania problemu zaprezentował radnym zdjęcia).  
 
Do uwag odniósł się Artur Maruszczak, Kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów  
- w wypowiedzi podtrzymał pisemne wyjaśnienia udzielone na interpelację z dnia 30 
września br. 
 
Kolejna uwaga Grzegorza Chudomięta dotyczyła chodników na podwórku 
zlokalizowanym między ulicami: 1 Maja, Lompy, Damrota. Projektant wytyczył 
chodniki nie uwzględniając zwyczajowych tras mieszkańców. 
 
Halina Mińczuk wniosła uwagę, że zdjęcie jest tak wykonane że nie odzwierciedla 
całości, tj. nie obejmuje bloku, a jedynie chodnik wytyczony do wiaty z kontenerami 
na śmieci. 
 
W dalszej części wypowiedzi Grzegorz Chudomięt poruszył temat obsługi 
fotoradarów przez Straż Miejską. Przypomniał o wniosku aby obsługę fotoradarów  
powierzyć zewnętrznej firmie. 
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Do uwag przedmówcy odniosła się Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś.  
 
Elżbieta Czeczot zwróciła się z prośbą aby przy budowie ścieżek rowerowych 
uwzględnić sytuację osób niewidomych. Obecnie stosowane rozwiązania polegające 
na  kolorystycznym rozróżnieniu pasa dla pieszych i rowerzystów są dla ich 
niewystarczające. 
 
Z-ca Prezydenta Miasta Brygida Kolenda-Łabuś zadeklarowała uwzględnienie ww. 
prośby. 
 
Hubert Majnusz podał przykład niewłaściwej interwencji Straży Miejskiej w os. 
Cisowa. 
 
Jako ostatni głos zabrał Ewald Świentek, który podzielił się swoimi uwagami do  
części problemów  poruszonych w trakcie dyskusji  
 
Ad. 6. 
Przyjęcie raportu o stanie miasta.  
(pisemne opracowanie stanowi załącznik do protokółu) 
 
W pierwszej części realizacji punktu w obradach uczestniczyli podinspektor Zbigniew 
Kulej i aspirant Magdalena Pławiak z Komendy Powiatowej Policji w Kędzierzynie-
Koźlu. Goście przedstawili radnym informację o wynikach  letniej prewencji, 
prowadzonej przez policyjne patrole.  
(Wniosek o zwiększenie liczby patroli Policji w okresie letnim przedstawiła Komisja Prawno-
Administracyjna. Rada na to zadanie przeznaczyła 40 tys. zł.) 
 

Z informacji przedstawionej przez panią aspirant Magdalenę Pławiak wynika, 
że środki z budżetu miasta pozwoliły na sfinansowanie dodatkowych służb w okresie 
od 1 czerwca do 30 września br.  W okresie tym było pełnionych dodatkowych 294 
służb, w ich ramach było 147 patroli. Policjanci pełnili służbę w godzinach 
popołudniowych i nocnych w rejonach miasta, gdzie do tej pory najczęściej 
popełniane były różnego rodzaju wybryki chuligańskie, wykroczenia i przestępstwa. 
W ramach dodatkowych służb ujawniono ośmiu nieletnich, którzy byli pod wpływem 
alkoholu, szesnastu nieletnich doprowadzono do miejsc zamieszkania z uwagi że byli 
po spożyciu jakichś środków lub przebywali w niebezpiecznych miejscach,   
przeprowadzono 190 różnego rodzaju interwencji, ujawniono 1154 wykroczenia, 
wylegitymowano 746 osób, ujawniono 5 poszukiwanych osób, w tym jedną nieletnią,  
skontrolowano 77 miejsc zagrożonych i miejsc gdzie grupowała się nieletnia młodzież 
oraz przeprowadzono 25 rozmów profilaktycznych z nieletnimi.  
Na zakończenie zastrzegła, że wyżej wymienione wyniki dotyczą działań 
prowadzonych przez dodatkowe służby i nie zawierają danych wynikających z  
codziennych zadań policjantów. 
Następnie głos zabrał z-ca komendanta podinspektor Zbigniew Kulej, który  
skomentował przedstawione wyniki, podziękował za wsparcie finansowe Policji, które 
wpłynęło na poprawę bezpieczeństwa miasta oraz wyraził nadzieję, że podobna akcja 
zostanie powtórzona w następnym roku. 
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Radni nie wnieśli dodatkowych pytań do przedstawionej wyżej informacji. W związku 
z tym prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt podziękował  gościom za przybycie i 
przedstawienie informacji. 
 
W drugiej części realizacji punktu radni  przeprowadzili dyskusję na temat zagadnień  
zawartych  w opracowaniu Raport o stanie miasta.  
 
Jako pierwszy głos zabrał Ryszard Masalski, który dzieląc się swoimi uwagami 
stwierdził, że przesłany radnym materiał  nie zasługuje na miano raportu. Jego 
zdaniem raport o stanie miasta powinien zawierać dane ukazujące stan faktyczny 
miasta, a nie zamydlać rzeczywistość poprzez niepełną informację.   
Przedłożony radnym raport nie ujawnia wiele ważnych zagadnień związanych z 
miastem, brakuje informacji o słabych stronach  np. dot. finansów miasta. Na 
zakończenie podzielił się swoimi obawami dot. wzrostu zadłużenia miasta i 
negatywnych skutków z tego tytułu dla funkcjonowania miasta. 
 
Ryszard Pacułt nawiązując do zapisów na str. 24 opracowania poprosił o informację 
na temat zaawansowania prac nad utworzeniem mobilnego patrolu szkolnego, oraz  w 
jakim stopniu eksploatowany jest monitoring znajdujący się w rejonie Starego Miasta. 
Ponadto poprosił o informację na temat planowanego terminu zrealizowania zadania, o 
którym mowa na str. 24 dot. zamówienia i zamontowania 40 tablic informujących o 
najciekawszych miejscach w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Prezydent miasta Wiesław Fąfara udzielając wyjaśnień poinformował o trwających 
uzgodnieniach związanych z zamówieniem i montażem tablic oraz o przejściowych 
problemach z uruchomieniem monitoringu. Jednocześnie wyjaśnił że raport był pisany 
w czerwcu br. stąd zdanie dot. niepełnej eksploatacji  monitoringu  jest nieaktualne. 
Na zakończenie odniósł się do obaw Ryszarda Masalskiego w sprawie  wzrostu 
zadłużenia miasta; podkreślił, że są one nieuzasadnione oraz przypomniał  o nadzorze 
Rady Miasta i Regionalnej Izby Obrachunkowej w zakresie gospodarki finansowej 
gminy.  
 
Grzegorz Chudomięt odniósł się do informacji na temat danych zawartych na str. 15 
dot. gospodarki mieszkaniowej oraz poruszył problem wzrostu zadłużenia lokatorów 
na rzecz MZBK  Zwrócił również uwagę na problem dotowania z budżetu miasta 
działalności MZK. Na zakończenie podzielił się  osobistą refleksją nawiązującą do  
hasła promującego miasto „Kędzierzyn-Koźle miasto możliwości” . 
 
Ad. 7 
1. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części 
dotyczącej obszaru położonego w granicy gminy Bierawa przy ul. Braci Wolnych  

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 



 7

 
Zbigniew Barszcz nawiązując do zapisów w § 1 ust. 2 o brzmieniu  „Zmiana polegać 
będzie na przekwalifikowaniu przeznaczenia obszaru, o którym mowa w ust.1 z terenów 
zieleni nieurządzonej, na tereny usług uciążliwych  z dopuszczeniem obiektów handlowych o 
powierzchni sprzedaży powyżej 2000 m2.”  - wyraził obawy, że  realizacja zapisu 
spowoduje upadek mniejszych podmiotów gospodarczych. Jednocześnie wyraził żal,  
że w wystąpieniach radiowych prezydent miasta informował że nie ma wpływu na 
budowę w mieście kolejnych marketów handlowych, gdyż powstają one na gruncie 
prywatnym.  
 
Z-ca prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś przypomniała o dotychczasowych 
działaniach i wypracowanych ustaleniach  Rady Miasta związanych z uchwaleniem 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Kędzierzyna-
Koźla. Poinformowała również o regulacjach zawartych w ustawie o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym, które w określonych przypadkach nakładają na 
prezydenta miasta obowiązek przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego, a przedłożony Radzie projekt uchwały jest  
efektem dotychczasowych ustaleń. 
 
Ryszard Masalski podzielił się wątpliwościami do zapisu w tytule projektu uchwały 
„....w części dotyczącej obszaru położonego w granicy gminy Bierawa” 
 
Do wątpliwości odniosła się z-ca prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – uzasadniła 
zapis – jest on poprawny.  
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 1” 
„wstrzymujących się” 3 głosy 
 

Uchwała Nr LXII/677/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października 2010 roku 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części dotyczącej obszaru położonego  
w granicy gminy Bierawa przy ul. Braci Wolnych. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
 2. uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kędzierzyn-Koźle w części dotyczącej obszaru ograniczonego ulicami Jana 
Kochanowskiego, Ignacego Łukasiewicza i Piastowską 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr  LXII/678/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010 roku 

 
w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Kędzierzyn - Koźle w części dotyczącej obszaru ograniczonego ulicami Jana 
Kochanowskiego, Ignacego Łukasiewicza i Piastowską. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części 
dotyczącej obszaru przy ul. Głubczyckiej. 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 14 głosów, 
„przeciw” 2, 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr LXII/679/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października 2010 roku 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w części dotyczącej 
obszaru przy  ul. Głubczyckiej. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla działek nr 
39/6, 39/7 oraz części działek nr 1150, 1155 przy ul. Naftowej 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radni nie wnieśli uwag, podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 16 głosów.  
 

Uchwała Nr LXII/680/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października 2010 roku 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla działek nr 39/6, 39/7 
oraz części działek nr 1150, 1155 przy ul. Naftowej. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy  Kędzierzyn-Koźle w rejonie ul. 
Królowej Jadwigi i Kanału Gliwickiego 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ryszard Masalski zastrzegł, że jego propozycja nie dotyczy przedłożonego projektu 
uchwały, lecz terenu na osiedlu Blachownia - zaproponował aby zastosować 
analogiczne rozwiązanie polegające na przekwalifikowaniu przeznaczenia obszaru – 
skarpy, co pozwoli uzyskać grunt dla ok. 20 garaży.  
 
Z-ca prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś – zwróciła uwagę, że likwidacja skarpy 
wiąże się z ogromnymi nakładami. Jednocześnie zaproponowała aby radny złożył 
stosowny wniosek dot. zmiany planu, wówczas  po zbadaniu całości sprawy okaże się, 
czy wniosek jest możliwy do realizacji.  
 
Ewald Świentek zwrócił uwagę, że w rejonie  skarpy znajduje się gazociąg, co jest 
dużym utrudnieniem by zrealizować wniosek. 
 
Po stwierdzeniu braku zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt 
poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr LXII/681/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października 2010 roku 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle w rejonie ul. Królowej 
Jadwigi i Kanału Gliwickiego. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału 

zakładowego Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego Spółki z o.o., 
wniesienia wkładu na pokrycie tego podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za 
wniesiony wkład 

 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach: Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego i Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz 
upewnieniu się, że nikt nie zgłasza się do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
„za” oddano 15 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 

Uchwała Nr LXII/682/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 28 października 2010 roku 

 
w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego Kędzierzyńsko-
Kozielskiego Parku Przemysłowego Spółki z o.o., wniesienia wkładu na pokrycie tego 
podwyższenia i objęcia udziałów w zamian za wniesiony wkład. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości niezabudowanej składającej się 
z działki nr 379/10 o powierzchni 0,1864 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w 
rejonie ul. Nowowiejskiej w obrębie Lenartowice 

 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnych opiniach: Komisji Urbanistyki, 
Architektury i Środowiska Naturalnego i Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz 
upewnieniu się, że nikt nie wnosi uwag do treści projektu uchwały, prowadzący 
obrady Grzegorz Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr LXII/683/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 28 października 2010 r.  

 
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
prawa własności nieruchomości niezabudowanej składającej się z działki nr 379/10 o 
powierzchni 0,1864 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w rejonie ul. Nowowiejskiej 
w obrębie Lenartowice. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości niezabudowanej składającej się 
z działki nr 96 o powierzchni 0,2603 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w 
obrębie Blachownia przy ul. Przyjaźni 

 
Przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Ewald 
Świentek poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
Również Komisja Finansowo-Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Ryszard Masalski upewnił się w kwestii lokalizacji przepompowni. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. 
„za” oddano 16 głosów, 
 

Uchwała Nr LXII/684/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn - Koźle 
z dnia 28 października 2010 r.  

 
w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa 
własności nieruchomości niezabudowanej składającej się z działki nr 96 
o powierzchni 0,2603 ha, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie Blachownia przy ul. 
Przyjaźni. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Cisowa  

 (proponowana nazwa ul. Okrężna) 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Hubert Majnusz  
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z propozycją 
prezydenta miasta nadania nazwy ulica Okrężna. 
Ponadto poinformował o zgłoszonej propozycji Ryszarda Masalskiego nadania nazwy 
ulica  15 Października 1975 r. - dla upamiętnienia daty utworzenia miasta Kędzierzyn-
Koźle. Propozycja ta nie uzyskała akceptacji komisji. 
 
Ryszard Masalski poinformował, że dla upamiętniania daty utworzenia miasta 
Kędzierzyn-Koźle, ponownie zgłasza wniosek o nadanie nazwy ulica  15 Października 
1975 r.  Jego zdaniem jest to lepsza propozycja od nazwy zaproponowanej przez 
prezydenta miasta ulica Okrężna..  
 
Hubert Majnusz podzielił się opiniami mieszkańców w kwestii połączenie osiedli i 
utworzenia miasta Kędzierzyn-Koźle – opinia mieszkańców  nie jest jednomyślna. 
Poparł propozycję prezydenta miasta dot. nazwy ulica Okrężna – jest to nazwa 
adekwatna do usytuowania. Poinformował, że również rada osiedla nie wnosi 
zastrzeżeń do tej nazwy. 
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Ryszard Pacułt poparł inicjatywę upamiętnienia daty utworzenia miasta Kędzierzyn-
Koźle. Jednocześnie zaproponował aby nazwę tą nadać ulicy o większej randze. 
 
Na prośbę przewodniczącego obrad Grzegorza Chudomięta – prezydent miasta 
uzasadnił swoja propozycję nazwy ul. Okrężna – nazwa ta jest odpowiednia dla 
usytuowania w rejonie.  
 
Radca prawny Maciej Pająk poinformował, że w przypadku tego rodzaju uchwały 
wniosek Ryszarda Masalskiego jest propozycją innej uchwały. W związku z 
powyższym proponuje przegłosować inicjatywę pierwotną a następnie projekt 
uchwały uwzględniający wniosek radnego. 
 
Ryszard Masalski nie zgodził się z powyższym stanowiskiem. Przypomniał, że do tej 
pory w podobnych przypadkach Rada w  pierwszej kolejności głosowała wniosek o 
zmianę proponowanej w projekcie uchwały nazwy. 
 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie  wniosek 
Ryszarda Masalskiego dot. nazwy ul. 15 Października 1975 roku: 
„za” oddano 1, 
„przeciw” 9, 
„wstrzymujących się” 1 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło projektu uchwały wraz z nazwa ulica Okrężna. 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr LXII/685/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010 r. 

 
w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Cisowa 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Lenartowice 

(proponowana nazwa ul. Leona Wyczółkowskiego) 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Hubert Majnusz  
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z propozycją 
prezydenta miasta nadania nazwy ul. Leona Wyczółkowskiego .Ponadto poinformował 
o zgłoszonej propozycji Ryszarda Masalskiego nadania nazwy ulica Kresów 
Wschodnich - .propozycja ta nie uzyskała akceptacji komisji. 
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Ryszard Masalski uzasadnił swój wniosek. 
 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie  wniosek 
Ryszarda Masalskiego dot. nazwy Kresów Wschodnich: 
„za” oddano 2, 
„przeciw” 6, 
„wstrzymujących się” 5 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło projektu uchwały wraz z nazwą ulica Leona 
Wyczółkowskiego. 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr LXII686/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010r. 

 
w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Lenartowice 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Kłodnica 
(proponowana nazwa ul.  Dożynkowa) 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Hubert Majnusz  
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z propozycją 
prezydenta miasta nadania nazwy ul. Dożynkowa. .Ponadto poinformował o 
zgłoszonej propozycji Ryszarda Masalskiego nadania nazwy ulica Tczewska -
.propozycja ta nie uzyskała akceptacji komisji. 
 
Ryszard Masalski uzasadniając proponowaną nazwę wyjaśnił, że ma na celu  
upamiętnienie pomocy mieszkańców miasta Tczewa na rzecz Kędzierzyna-Koźla w 
powodzi jaka miała miejsce w 1997 roku. 
 
Rafał Olejnik zgłosił wniosek o nadanie nazwy ulica Ignatzego Richtera – był to 
pierwszy wikariusz, który wnioskował do biskupa o budowę kościoła w Kłodnicy. 
Poinformował również, że jest to propozycja konsultowana z Radą Osiedla Kłodnica  
 
Ryszard Pacułt nie negując zasadności wniosku zaproponował aby wstrzymać się 
przed podjęciem na dzisiejszej sesji uchwały i temat przedyskutować na branżowej 
komisji. 
 
Rafał Olejnik zaproponował aby nie przesuwać decyzji w sprawie nadania nazwy lecz 
na dzisiejszej sesji podjąć uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Miasta  Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie kolejno: 
1) wniosek Ryszarda Masalskiego o nadanie nazwy ul. Tczewska: 
„za” oddano 2, 
„przeciw” 5, 
„wstrzymujących się” 7 
Wniosek nie uzyskał akceptacji Rady. 

 
2) wniosek Rafała Olejnika o nadanie nazwy Ignatzego Richtera: 
„za” oddano 8, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 5 głosów 
 
 Trzecie głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały wraz z przyjętym wnioskiem, tj. 
nazwą ulica Ignatzego Richtera 
„za” oddano 11 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 3 głosy 
 

Uchwała Nr LXII/687/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010 r. 

 
w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Kłodnica 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt ogłosił 15-to minutową przerwę (od 16.45 do 17.00) 
Po wznowieniu obrad, stwierdzeniu kworum przystąpiono do realizacji kolejnych punktów 
porządku obrad. 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

do lokowania wolnych środków budżetowych 
 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnej opinii komisji finansowo-gospodarczej oraz 
upewnieniu się, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 12 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr LXII/688/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010r.     

 
w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 

do lokowania wolnych środków budżetowych. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
dziennych stawek opłaty targowej, zasad poboru i terminu jej płatności, 
zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasentów i 
wysokości ich wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień z opłaty targowej na terenie 
Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnej opinii komisji finansowo-gospodarczej oraz 
upewnieniu się, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady Grzegorz 
Chudomięt poddał projekt uchwały – wraz z autopoprawką -  pod głosowanie: 
„za” oddano 10 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1. 
 

Uchwała Nr LXII/689/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października 2010r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, 
zasad poboru i terminu jej płatności, zarządzenia poboru opłaty targowej w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień z 
opłaty targowej na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2010. 
 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poinformował, że komisja finansowo-
gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – wraz z autopoprawką. 
 
O dodatkowe informacje dot. zadań ujętych w budżecie miasta poprosili: Ryszard 
Masalski, Marek Niemiec, Grzegorz Chudomięt i  Grzegorz Mankiewicz . 
Wyjaśnień udzieliła skarbnik miasta Alina Janik. 
 
Radni nie wnosząc zmian do przedłożonego projektu - jednogłośnie, tj. 15 głosów „za” 
podjęli uchwałę. 
 

Uchwała Nr LXII/690/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010r.      

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2010  
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
 
Przewodniczący obrad Grzegorz Chudomięt poinformował, że komisja finansowo-
gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ryszard Masalski podzielił się wątpliwościami dot. trybu przedłożenia projektu 
uchwały  pod obrady Rady, tj. pod koniec kadencji Rady i z pominięciem komisji 
prawno-administracyjnej. 
 
W dalszej części przedstawił dwie uwagi do przedłożonego projektu uchwały: 
 
- dot. § 3 ust. 1 o brzmieniu „Przewodniczący   Rady   Miasta   niezwłocznie   po   przedłożeniu 

Radzie Miasta  projektu  budżetu    miasta    rozsyła     ten    projekt  wraz    z    uzasadnieniem     i      
materiałami    informacyjnymi  do  zaopiniowania  komisjom  stałym Rady Miasta” – proponuje 
dodać oraz radnym.  

 
- dot.  § 3 ust. 4 o brzmieniu „Prezydent  Miasta  po zapoznaniu się  ze zbiorczymi opiniami 

i wnioskami komisji stałych  przedkłada  Radzie  Miasta  uwzględnione  wnioski   w   formie 
autopoprawki  do projektu  uchwały budżetowej, która może także zawierać inne zmiany”. – 
proponuje skreślić zapis „która może także zawierać inne zmiany” i dodać po średniku 
„Prezydent Miasta może przedłożyć alternatywną autopoprawkę do projektu budżetu”  

 
 

Ryszard Pacułt zaproponował aby § 3 ust. 1 otrzymał brzmienie „Przewodniczący   Rady   
Miasta   niezwłocznie   po   przedłożeniu Radzie Miasta  projektu   budżetu    miasta    rozsyła     
ten    projekt    wraz    z    uzasadnieniem     i      materiałami     informacyjnymi  radnym   do  
zaopiniowania   w komisjach  stałych Rady Miasta”. Taki zapis rozwieje wątpliwości i  
zapewni, że każdy radny otrzyma projekt budżetu miasta.   
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś uzasadniła zapis w § 3 ust. 4. 
Ponadto do zaproponowanych przez Ryszarda Masalskiego zmian odniósł się radca 
prawny Maciej Pająk i skarbnik miasta Alina Janik – uzasadnili cel proponowanych 
zapisów.  
 
Robert Młodziński zwrócił uwagę, że do tej pory w porządku obrad sesji budżetowej 
był punkt o brzmieniu odczytanie informacji o wnioskach radnych i klubów radnych, 
samorządów osiedlowych, związków zawodowych, organizacji społecznych oraz mieszkańców 
miasta, nieuwzględnionych w projekcie budżetu- wraz z uzasadnieniem.  
Natomiast nowy projekt uchwały takiego punktu nie zawiera. W dalszej części 
uzasadnił wprowadzenie takiego zapisu. 
 
Skarbnik miasta  Alina Janik uzasadniając brak ww. zapisu wyjaśniła, że przedłożony 
projekt uchwały decyduje o procedurach i o tym co dzieje się z projektem budżetu 
miasta od momentu złożenia tego projektu przez prezydenta do Rady i do  Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. Natomiast nie rozstrzyga o tym w jaki sposób prezydent  ma 
przygotować ten projekt uchwały.  
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Radca prawny Maciej Pająk uzupełniając wyjaśnienie skarbnika miasta poinformował, 
że dotychczas obowiązująca uchwała w sprawie procedury uchwalania budżetu miasta 
Kędzierzyn-Koźle oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budżetu - regulowała kwestie do których regulacji Rada nie 
miała uprawnień, tj. regulowała sposób przygotowania przez prezydenta miasta 
projektu uchwały budżetowej. W dalszej części powołując się na regulacje z ustawy o 
finansach publicznych oraz orzeczenia Regionalnej Izby Obrachunkowej-  uzasadnił 
brak w projekcie uchwały   w sprawie trybu prac nad  projektem uchwały budżetowej 
punktu  dot. odczytania informacji o nieuwzględnionych wnioskach.  
 
Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, na regulacje w § 1 i § 3  projektu uchwały w 
sprawie trybu prac nad  projektem uchwały budżetowej. 
Natomiast zapis na brak którego zwrócił Robert Młodziński ma charakter 
informacyjny. 
 
Radca prawny Maciej Pająk podkreślił, że w swoim wystąpieniu nie kwestionował 
możliwości wprowadzenia takiego zapisu lecz wyjaśniał dlaczego zapis ten nie znalazł 
się w projekcie uchwały. W dalszej części powołując się na regulacje zawarte w art. 
234 ustawy o finansach publicznych, ponownie uzasadnił treść przedłożonego radnym 
projektu uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  
Na zakończenie nawiązał do głosu Ryszarda Masalskiego i wyjaśnił termin 
przedłożenia Radzie projektu uchwały pod koniec kadencji - zwrócił uwagę, że 
obowiązująca uchwała Nr XLVIII/648/06 Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle z dnia  25 
maja  2006 roku  w sprawie procedury uchwalania budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle 
oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 
budżetu straci moc 31 grudnia 2010 roku na mocy  jednego z przepisów przejściowych 
wprowadzających nową ustawę o finansach publicznych. Jeżeli Rada na dzisiejszej 
sesji nie podejmie uchwały, a prace nad budżetem na rok 2011 nie zostaną zakończone 
w tym roku, to po 31 grudnia 2010 r. nie będzie regulacji dot. trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej.  
 
Po upewnieniu się, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadzący obrady 
Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie kolejno: 
- wniosek Ryszarda Pacułta  aby § 3 ust. 1 otrzymał brzmienie „Przewodniczący   Rady   
Miasta   niezwłocznie   po   przedłożeniu Radzie Miasta  projektu   budżetu    miasta    rozsyła     
ten    projekt    wraz    z    uzasadnieniem     i      materiałami     informacyjnymi  radnym   do  
zaopiniowania   w komisjach  stałych Rady Miasta”. 
„za” oddano 16, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 1 
Wniosek uzyskał akceptację Rady 
 
- wniosek Ryszarda Masalskiego o skreślenie z § 3 ust. 4 zapisu  „która może także zawierać 

inne zmiany” i dodać po średniku „Prezydent Miasta może przedłożyć alternatywną 
autopoprawkę do projektu budżetu”  
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Radca prawny Maciej Pająk  podzielił się obawami, że proponowany zapis może 
zostać zakwestionowany przez nadzór. 
„za” wnioskiem  oddano 2 głosy 
„przeciw” 14, 
„wstrzymujących się” 2 
Wniosek został oddalony. 
 
Następnie prowadzący obrady Grzegorz Chudomięt poddał pod głosowanie projekt 
uchwały wraz z przyjętą poprawką: 
„za” oddano 15, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
 

Uchwała Nr LXII/691/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010r.      

                         w sprawie trybu prac nad  projektem uchwały budżetowej.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Ad 8. 
Podjęcie uchwał w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”: 
(Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali wnioski (i  uzasadnienie ) 
nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta” 
- Panu Andrzejowi Chudziskiemu  
- Panu  Josefowi GrÖgerowi 
- Redaktorowi naczelnemu Radia PARK 
 
1. dot. wniosku o nadanie medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Andrzejowi 
Chudzickiemu. 
 
Z wnioskiem wystąpił Zarząd i Ratownicy Mazurskiej Służby Ratowniczej w Okartowie 
 
Ryszard Pacułt upewnił się czy wszystkie wymogi formalne związane z rozpatrzeniem 
przez Kapitułę wniosku  zostały spełnione. Podzielił się wątpliwościami dot. obrad 
Kapituły z zachowaniem  kworum oraz  braku listy osób popierających wniosek o 
nadanie ww. wyróżnienia. (wniosek podpisał członek Zarządu Mazurskiej Służby 
Ratowniczej) 
  
Po wysłuchaniu wyjaśnień Grzegorza Chudomięta, Przewodniczącego Kapituły 
Medalu – Rada podjęła uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” 12 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 5 głosów 
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  Uchwała Nr LXII/692/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010 r. 

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. Dot. wniosku o nadanie medalu „Za Zasługi dla Miasta” Panu Josefowi 
GrÖgerowi 
 
Z wnioskiem wystąpiło Towarzystwo Ziemi Kozielskiej i Towarzystwo Społeczno-
Kulturalne Niemców na Śląsku Opolskim 
 
Rada podjęła uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” 14 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3 głosy 
 

  Uchwała Nr LXII/693/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010r. 

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. dot. wniosku o nadanie medalu „Za Zasługi dla Miasta” dla Radia „PARK”, 
 
Z wnioskiem wystąpiła Obywatelska Grupa Inicjatywna „Powódź 2010”  
 
Rada jednogłośnie, tj. 17 głosów „za” podjęła uchwałę  
 

Uchwała Nr LXII/694/10 
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 28 października 2010 r. 

 
w sprawie nadania medalu „Za Zasługi dla Miasta”. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 9. 
Stanowisko Rady Miasta do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną  
 
Wnioskowane do Rady stanowiska wraz z uzasadnieniem przedstawił przewodniczący 
komisji rewizyjnej Ryszard Masalski 
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1. dot. skargi Pana (...)* na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Kędzierzynie-Koźlu 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady o  uznanie skargi za bezprzedmiotową.  
 
Po wysłuchaniu uzasadnienia Rada jednogłośnie, tj. 13 głosów „za” podjęła uchwałę 
 

Uchwała Nr LXII/695/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października  2010 r. 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana (...)*na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. dot. skargi Pani (...)*na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Kędzierzynie-Koźlu 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady o  uznanie skargi za bezzasadną   
 
Po wysłuchaniu uzasadnienia wnioskowanego stanowiska Rada podjęła uchwałę 
stosunkiem głosów: 
„za” 15 głosów  
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 0 
 

Uchwała Nr LXII/696/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października  2010 r. 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pani (...)*na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. dot. skargi Pana (...)*na działania Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków 
Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady o  uznanie skargi za bezzasadną   
 
Na temat wnioskowanego stanowiska i uzasadnienia głos zabrał Zygmunt Derej, który  
przedstawił racje Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych. 
 
Grzegorz Chudomięt skrytykował zaszłe działania pracowników MZBK, którzy 
przystąpili do sprzedaży mieszkań bez uregulowania stanu prawnego piwnic.  
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„za” podjęciem uchwały oddano 15 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 0. 
   

Uchwała Nr LXII/697/10 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 28 października  2010 r. 

 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana (...)* na działania Dyrektora Miejskiego Zarządu 
Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 10. 
Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 
Informację przedstawił  Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Chudomięt. 
(pisemna informacja w załączeniu do nin. protokółu) 
 
Ad. 11. 
Wolne wnioski. 
 
Ewald Świentek poinformował o planowanym na dzień 9 listopada br. godz. 14.00 
(przed sesją) posiedzeniu Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego.  
Na posiedzeniu będzie przedstawiona prezentacja na temat Ocena aktualności studium 
i planów miejscowych, analiza zmian  w zagospodarowaniu przestrzennym Gminy 
Kędzierzyn-Koźle. Zaprosił zainteresowanych radnych do udziału w posiedzeniu. 
 
Elżbieta Czeczot poprosiła o informację na temat możliwości realizacji na 
listopadowej sesji wniosku Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny o 
wprowadzenie zmian do uchwały w sprawie odpłatności za pobyt w mieszkaniach 
chronionych. Jednocześnie wyjaśniła, że intencją komisji jest obniżenie dotychczas 
obowiązujących – zdaniem członków komisji – zbyt wysokich  opłat. Ich wysokość 
powoduje, że część mieszkań chronionych jest niezasiedlona. 
 
Z-ca Prezydenta Brygida Kolenda-Łabuś uszczegółowiła informację Ewalda Świentka 
dot. tematu posiedzenia Komisji UAiŚN.  
Ponadto poinformowała, że prezydent miasta przyjął wniosek Komisji ZSSiR  a 
projekt uchwały zamierza przedstawić Radzie VI kadencji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Chudomięt poinformował o planach wprowadzenia 
do porządku obrad najbliższej sesji projektu uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania oraz rodzajów i wysokości stypendiów dla 
zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i 
krajowym współzawodnictwie sportowym 
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Ponadto zwrócił się z prośbą o spowodowanie aby boisko zlokalizowane przy ul. 
Lompy było oświetlone do godz. 20.00. Szybko nadchodzący zmrok utrudnia 
młodzieży korzystanie z tego obiektu. 
 
Ad. 12. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz 
Chudomięt zamknął sesję  Nr LXII/10 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
Przewodniczący obrad 
Grzegorz Chudomięt 

 

Sesja zakończyła się o godz. 19.10. 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 
.   
 


